

Title (en)
CATALYTIC COATING AGENT, PROCESS FOR ITS PRODUCTION AND BOILING, BAKING, ROASTING OR GRILLING DEVICES WITH SUCH A COATING.

Title (de)
KATALYTISCHES ÜBERZUGSMITTEL, VERFAHREN ZU SEINER HERSTELLUNG UND MIT DEM ÜBERZUGSMITTEL ERHÄLTLICHE KOCH-, BACK-, BRAT- ODER GRILLGERÄTE ODER TEILE.

Title (fr)
MATERIAU DE REVETEMENT CATALYTIQUE, PROCEDE POUR SA FABRICATION ET APPAREILS OU ELEMENTS POUR LA CUISSON, LE FOUR, LA FRITURE, OU LE GRILLAGE DOTES DE CE MATERIAU DE REVETEMENT.

Publication
EP 0507853 A1 19921014 (DE)

Application
EP 91902394 A 19901213

Priority
DE 3942236 A 19891221

Abstract (en)
[origin: DE3942236A1] The invention relates to catalytic coating agents for surfaces of boiling, baking, roasting or grilling devices, a process for the production of these coating agents and boiling, backing, roasting or grilling devices or their components with surfaces coated with the coating agents of the invention.

Abstract (fr)
La présente invention se rapporte à un matériau de revêtement catalytique pour les surfaces d'appareils pour la cuisson, le four, la friture ou le grillage, un procédé pour la fabrication de ce matériau de revêtement, ainsi que des appareils ou leurs éléments pour la cuisson, le four, la friture ou le grillage ayant des surfaces dotées du matériau de revêtement selon l'invention.

IPC 1-7
C03C 8/14

IPC 8 full level
C03C 8/14 (2006.01); **C23D 5/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)
C03C 8/14 (2013.01 - EP US); **C23D 5/00** (2013.01 - EP US); **F24C 15/005** (2013.01 - EP US); **C03C 2205/04** (2013.01 - EP US);
Y10T 428/31678 (2015.04 - EP US)

Citation (search report)
See references of WO 9109813A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
DE 3942236 A1 19910627; EP 0507853 A1 19921014; JP H05505382 A 19930812; KR 927003464 A 19921218; US 5387475 A 19950207;
WO 9109813 A1 19910711

DOCDB simple family (application)
DE 3942236 A 19891221; EP 9002172 W 19901213; EP 91902394 A 19901213; JP 50260391 A 19901213; KR 920701476 A 19920620;
US 86253493 A 19930609